

CFPC Canadian university faculty of medicine, CPD office certified Mainpro+ programs

Upon written confirmation from the university CPD office that a program has been certified, program providers may indicate one of the following on program materials **(this notice must be presented exactly as follows)**:

Certified Activity

This activity meets the certification criteria of the College of Family Physicians of Canada and has been certified by the Continuing Education and Professional Development Office at NOSM University for up to [insert # of credits] Mainpro+® Certified Activity credits.

Activité certifiée

Cette activité répond aux critères de certification du Collège des médecins de famille du Canada et a reçu la certification du bureau du DPC de l'EMNO et donne droit jusqu'à [insérer le nombre total de crédits] crédits d'activité certifiée Mainpro+^{MD}.

Certified Assessment Activity

This activity meets the certification criteria of the College of Family Physicians of Canada and has been certified by the Continuing Education and Professional Development Office at NOSM University for up to [insert # of credits] Mainpro+® Certified Assessment Activity credits.

Activité d'évaluation certifiée

Cette activité répond aux critères de certification du Collège des médecins de famille du Canada et a reçu la certification du bureau du DPC de l'EMNO et donne droit jusqu'à [insérer le nombre total de crédits] crédits d'activité d'évaluation certifiée Mainpro+^{MD}.

Combined learning activity

This activity meets the certification criteria of the College of Family Physicians of Canada and has been certified by the Continuing Education and Professional Development Office at NOSM University for up to [insert # of credits] Mainpro+® Certified Activity and up to [insert # of credits] Mainpro+ Certified Assessment Activity credits.

Activité d'apprentissage regroupée

Cette activité répond aux critères de certification du Collège des médecins de famille du Canada et a reçu la certification du bureau du DPC de l'EMNO et donne droit jusqu'à [insérer le nombre total de crédits] crédits d'activité certifiée Mainpro+^{MD} et jusqu'à [insérer le nombre total de crédits] crédits d'activité d'évaluation certifiée Mainpro+.

CFPC Marketing Statements (for advertising only – full statements must be used on certificates)

- This program has been certified for up to ____ Mainpro+® credits
- Earn up to ____certified/certified assessment Mainpro+® credits

Énoncés promotionnels

- Ce/Cette [programme/conférence/activité/événement] a été certifié(e) et donne droit à un maximum de [insérer le nombre de crédits] crédits Mainpro+^{MD}
 - Accumulez jusqu'à [insérer le nombre de crédits] crédits certifiés Mainpro+^{MD}
-

RCPSC Statements

Section 1 accreditation statement (sample)

This event is an **Accredited Group Learning Activity (Section 1)** as defined by the Maintenance of Certification Program of the Royal College of Physicians and Surgeons of Canada, and approved by the Continuing Education and Professional Development Office at NOSM University. You may claim a maximum of # hours (credits are automatically calculated).

Exemple d'énoncé d'agrément (section 1)

La présente activité est une activité d'apprentissage collectif agréée (section 1), au sens que lui donne le programme de Maintien du certificat du Collège royal des médecins et chirurgiens du Canada; elle a été approuvée par la bureau du DPC de l'EMNO. Vous pouvez déclarer un maximum de [nombre] heures (les crédits sont calculés automatiquement).

Section 3: Self-Assessment accreditation statement (sample)

This activity is an **Accredited Self-Assessment Program (Section 3)** as defined by the Maintenance of Certification Program of the Royal College of Physicians and Surgeons of Canada, and approved by the Continuing Education and Professional Development Office NOSM University on dd/mm/yy and expires mm/yy. Remember to visit [MAINPORT](#) ePortfolio to record your learning and outcomes. You may claim a maximum of # hours (credits are automatically calculated).

Exemple d'énoncé d'agrément (section 3) : autoévaluation

La présente activité est un programme d'autoévaluation agréé (section 3), au sens que lui donne le programme de Maintien du certificat du Collège royal des médecins et chirurgiens du Canada; elle a été approuvée par la bureau du DPC de l'EMNO. Vous pouvez déclarer un maximum de [nombre] heures (les crédits sont calculés automatiquement).

Section 3: Simulation accreditation statement (sample)

This activity is an **Accredited Simulation Activity (Section 3)** as defined by the Maintenance of Certification Program of the Royal College of Physicians and Surgeons of Canada, and approved by the Continuing Education and Professional Development Office at NOSM University on dd/mm/yy and expires mm/yy. Remember to visit [MAINPORT](#) ePortfolio to record your learning and outcomes. You may claim a maximum of # hours (credits are automatically calculated).

Exemple d'énoncé d'agrément (section 3) : simulation

La présente activité est une activité de simulation agréée (section 3), au sens que lui donne le programme de Maintien du certificat du Collège royal des médecins et chirurgiens du Canada; elle a été approuvée par la bureau du DPC de l'EMNO. Vous pouvez déclarer un maximum de [nombre] heures (les crédits sont calculés automatiquement).